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Tjänstgörande ordförande Ulf Mohlin, 1 :e vice ordförande kommunstyrelsen 

Ledamöter Lennart Nilsson, 2:e vice ordförande kommunstyrelsen 
Lars Scotte, räddningschef 
Jan Eneroth, ersatte Jan Abrahamsson, elevhälsochef som var sjuk. 
Johanna Nilsson, ungdomssamordnare, kultur och fritidsförvaltningen 
John Nielsen, fastighetschef 
Magnus Svederberg, parkingenjör 
Ingemar Narheim, socialnämndens ordförande 
O la Tufvesson, kommunpolis 
Kristina Pålsson, säkerhetsansvarig 

Sekreterare Kristina Pålsson 

Sammanträdes tid kl. 15.00-16.30 

Paragrafer § 134-§142 

MÖTESORDFÖRANDE 
Ulf Mohlin utsågs till ordförande för dagens möte. 

JUSTERING 

Utsedd att justera Ola Tufvesson 
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ÄRENDEN 

§ 134 Inbjuden gäst, praktikant Zahraa Abbas skulle presenterat sitt examensarbete men arbetar natt och 
har ej möjlighet att medverka, bjuds in till nästa möte. 

§ 135 Protokoll föregående möte 
§ 136 Lägesbild-Framtiden-Beslut-Politiken 

§ 137 Alkoholförtäring samt DNA 

§ 138 Våldsbejakande gruppen 

§ 139 Fortsatt utveckling av BRA -Näringslivet 

§ 140 Ekonomi 

§ 141 Övrigt 

§ 142 Nästa möte 

§ 134 
INBJUDEN GÄST 

Zahraa Abbas som praktiserat i kommunen skulle presenterat sitt examensarbete gällande Brottsförebyg
gande arbete. Vad är mest effektivt! Hon arbetar natt och kan tyvärr inte medverka. Bjuds in till nästa 
möte. 

§ 135 PROTOKOLL FÖREGÅENDE MÖTE 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna. 

§ 136 LÄGESBILD-FRAMTIDEN-BESLUT-POLITIKEN 

Läges bilden är bifogad inbjudan och vi kan se att inbrotten gått ner men att skadegörelsen ökar, framför
allt klotter och glaskross. Vår utmaning framöver är den psykiska ohälsa som är grunden till många former 
av brott. Droger, skadegörelse, utpressning med mera. 
Kostnaderna för skadegörelser har ökat och Magnus tar fram kostnaderna för Samhällsbyggnad och Kris
tina för skolorna för att få en gemensam bild. 
Jan E meddelar att man startat upp en grupp för att arbeta med de hemmasittare man har i kommunen. 
Hur hanterar vi den liberala synen på drogerna och hur stärker vi ungdomar att stå emot grupptrycket! 
Ingemar uttrycker stark oro över långa väntetider till BUP som inte är acceptabelt, hur kan vi påverka 
Region Skåne? 
Johanna tipsar om Cannabisföreläsningen i Tivoli.huset i april, både för anställda och övriga i kommunen. 

Arbetsordning i Brå togs upp för att effektivisera och kunna vara mer operativa. Förslag att de ärenden 
som kan tas direkt i Koncernledningen görs så de som behöver beslutas politiskt tas vidare till KS. 
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Vidare förslogs att Brå au samt Främja gruppen slås ihop då i stort sett samma funktioner sitter i båda 
grupperna, tids och kostnadseffektivt. Förslagen tas upp i KSAU under tisdagen 5/2 2019. 

§ 137 ALKOHOLFÖRTÄRING SAMT DNA 

Polisen fortsätter arbeta med de verktyg man fått i samband med förbudet mot alkoholförtäring på bland 
annat buss torget. Den kalla årstiden gör att bänkarna inte varit så frekventerade. 
DNA projektet fortgår, våra kriminologistuderande kommer under våren göra en utvärdering av projektet. 
Skyltar på våra informationstavlor i kommunen ansågs vara ett bra komplement till våra digitala tavlor. 
Dels för att tillstånd inte krävs till detta. 
Godkänt att leverantören framöver kommer att Dna märka de varor som går direkt ut till kunden, detta 
eftersom vår nya E-tjänst tagits i bruk. 

0 

§ 138 VALDSBEJAKANDE GRUPPEN 

Checklista finns. Utbildade boendestödjare. Information även gällande detta då våra föreningar och gym 
är inbjudna till Inforrnationsträff 14/3 2019. 

§ 139 FORTSATT UTVECKLING AV BRÅ-NÄRINGSLIVET 

Den 31/1 hade Brå samt H öganäs Näringslivsutvecklare tillsammans bjudit in Näringslivet, polis och 
kommun till en Trygghetsdag gällande samverkan. 
På programmet stod bland annat Svensk handel som föreläsare, de informerade om en App i telefonen 
som handlarna kunde använda för att varna varandra om eventuella bedrägerier, stölder med mera. Man 
skulle även kunna göra en polisanmälan direkt i denna App, vilket vore bra då många struntar i att poli
sanmäla för att det tar för lång tid. Man skulle även då kunna få ta del av statistiken i kommunen. 
Ica föreläste om sin säkerhet. Frågan ställdes om kas egna kontantuttagningsautomater och hur man tän
ker kring säkerheten gällande detta. Fick inget direkt svar, men att man löser det på olika sätt och att man 
lyft frågan. 
Fredrik Reinfeldt, Trygghetskommissionen, redogjorde för Allmänna medborgarplatser. Vikten av ett 
flöde så platserna inte står tomma. Minst 10 aktiviteter som tilltalar alla människor, oberoende ålder, kön 
med mera. 
Purple Flag- Helsingborg redogjorde för sitt arbete med medborgarplatser, vilket är det sätt Höganäs 
kommun valt att gå vidare med. 
Unika Ludvika redogjorde för på vilket sätt man arbetat där BID. 
Mycket intressant, tyvärr blev vi bara 7 deltagare, men känns ändå som det blev rätt deltagare. 

§ 140 EKONOMI 

Höganäs Nattvandring har redovisat med sammanställning och kvitton på att man inhandlat material för 
1133 kronor. Brå godkänner att 2000 kronor i ersättning betalas ut till Höganäs Nattvandring till tidigare 
anmält konto. 

§ 141 ÖVRIGT 
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Trygghetsmingel 14/2 klockan 19.00 på Cafe Amanda i Höganäs. Detta är för de aktörer i Trygghetspro
jektet som får ut vår läges bild varje fredag. Nattvandrare, Fältare, Hemtjänst, Taxi, Securitas, Polis med 
flera. Brå också välkomna! Information och framförallt stort tack för det arbete som är utfört. 
Det har startat upp Nattvandrare både i Lerberget och Jonstotp och Viken har fått en nystart. 
Höganäs har kämpat på under alla åren! Så information och inspiration för fortsatt gott samarbete. 

Informations träff gällande psykisk ohälsa bland ungdomar för våra föreningar samt gym i Höganäs kom
mun. 14/3 klockan 19.00 på Cafe Amanda, Höganäs. Polisen informerar om droger och tips för att upp
täcka och känna igen tecken. Hur bemöter vi frågor på ett bra sätt? Johanna och Kristina berättar om 
hälsoläget i övrigt. 

Sportlovet vecka 8 brukar vi inte ha några problem under. Mer innan och efter. 

LAGET RUNT : Janne E framhåller vikten av att arbeta med och stärka de ungdomar som vill stå emot 
droger, hur hjälper vi dem att stå emot grupptrycket? 
Magnus Svederberg vill att vi får en chans att vara med i Purple Flag redan ifrån början, och att vi tillsam
mans kan välja ut ett par platser som kan vara aktuella för en sådan insats. 
John Nielsen berättar om insatsema gällande Kvickbadet, med ny upptagbar trappa samt Rtj och ungdo
mar som sommarjobbar, samt eventuellt andra attraktioner i vattnet. 
Lars Scotte, bra just nu. Kommer att ha öppet hus en dag under sportlovet, polisen kommer också att 
medverka. 
Ola Tufvesson, Brå statistik. 
Johanna Nilsson håller med Janne i att stärka ungdomarna att stå emot grupptrycket vilket är något ung
domarna själv efterfrågar. Lyfta det hälsofrämjande arbetet. 
Ingemar Narheim, registrerar vi brott, inte polisanmäler utan registrerar. Vet vi hur mycket som inträffar 
på våra skolor/förskolor, gör vi något åt det, bryr vi oss? 
Lennart Nilsson, hur hittar vi goda förebilder, influencers? 
Kristina, att samverka och jobba med både hårda värden, kameror, Trygghetsprojektet samt mjuka viirden 
social prevention, hälsofrämjande både psykiskt och fysiskt. 

§ 142 NÄSTA MÖTE 

190408 klockan 15.00-16.30 Höganässalen 
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